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Photo below: Timo Boll's books | Ruffleshop: my book, 1200 pages, without customs, but as software 
under Microsoft's GitHub Ruffle(socket) for all devices of the world export 

 

Photo above: I wanted to intervene all day March 30, 2023. Street whispers raged about Daniel 
Steiner's 3W Stadtlangenthal terror. All of my rackets were designated as weapons by Toni Lanz and 
creator Thomas by Daniel Steiner in the gym?! 15 years ago. Some colleagues listened to this when 
Toni Lanz said this very loudly in the Langenthal gymnasium on a match night in Huttwil in Langenthal 

I wanted to report Jan von Daniel (I don't know)'s character assassination to the police all day today, 
but I won't start selling the commercial product worldwide until next week after Steiner's street gang 
destruction via USB stick in June 2019. 

In Microsoft's GitHub's Ruffle(socket) everywhere on 
all devices in the world (plus Android OS, MACiOs 
iPhoneiOs, Windows, there also all smartphones from 
September 2022) running Ruffleshop Rufflesafe and 
Rufflelight 50 world trade products from the company 
A4Web Langenthaler.com 

A4Web Langenthaler.com is the world leader in the SSL2-NATO consortium (in the 80 million citizen-
customer area of all external employees under Microsoft's GitHub's Rufflesocket) of all systems in 
the world. I am not a direct employee of Microsoft. However, Meine Fabrik 2 is the only e-commerce 
provider in the Ruffle Socket SSL2 area and is now the world leader in SSL2 security! Therefore: 
Ruffleshop is the world-safest e-commerce and runs on all smartphones. 

Around 80 million interested parties in the GitHub can soon register to buy the Ruffleshop, just to 
name a number of who is interested. Switzerland, on the other hand, has only 9 million inhabitants. 
There is a huge potential of interested people around Switzerland and in Switzerland around the ETH 
web designers. Subtracted from the Swiss population of 9 million citizens minus the 5000 from ETH 
Zurich. 

./. 

 



You don't buy something like that straight away, it always takes many months. But some could 
shorten this time beforehand and buy it. I'm probably the only provider in the world. 80 million 
customer areas are available around Switzerland! And within Switzerland, the number of inhabitants 
minus the rudimentary ETH web designers (not printers and bookmakers like me, coming from the 
graphics industry, specialists like me) of around 5000 people in the IT services, home offices, services. 

Andreas Lützenberger 

 

 

This is what the old factory building looked like before Steiner had destroyed it with street gangs. 
About 15 years ago, at a table tennis match between Langenthal and Huttwil, my colleagues in the 
Langenthal gym said: I use my 4 rackets as weapons when the Oberaargau League Derby2 kicked off, 
just as everyone was listening. 

Andreas Lützenberger (I) have created 6 preprocessor 
world class products 

«I can see differences quite well, because 5 products in php and the 6th product in As2-php are 
slightly different but correspond to the highest quality» 

It is not the difference between As2-php and php that determines whether it is new, more secure, or 
more common. Rather, the query on smartphones is the decisive basis, which is more rudimentary, 
for example in the most secure e-commerce, where with Ruffle Socket there is no longer a need for 
cloud constructions for shopping apps. Ruffle shops are not apps. They are never installed and run on 
everything. On socket SSL2. Subsequently, for all operating systems everywhere, SSL2 has become 
standard since 12/24/22 on every device in the world! Without follow-up costs and without 
maintenance and without installations and without updates. 
       Logins, credit logins and form fields on smartphones are difficult to type with fingers on their 
small keyboards. At the Ruffleshop, on the other hand, everything is handicap accessible. 

 

«Phantomas Daniel Steiner»     ./. 

  



 

«Phantomas Daniel Steiner» (www.prä.ch – new TV newspaper from 

yesterday new again with TV series Phantomas) 
Phantom picture 2007 national festival with Daniel Steiner in Schoren (higher district Langenthal) (I 
don't know - could be one in the photo I took below - heard with a bald head) 

 



A4Web Langenthaler.com     a4web.de     ruffleshop.de 
Druckerei international 
Oberhardstrasse 20a 
CH-4900 Langenthal/BE 

 Langenthal, 30.3.2023 

 
Foto unten: Timo Bolls Buchwerk | Ruffleshop: mein Buchwerk 1200seitig, ohne Zoll aber als 
Software unter Microsoft’s GitHub Ruffle(socket) for all devices of world Export 

 

Foto oben: den ganzen Tag 30.3.2023 wollte ich intervenieren. Strassengeflüster wüsteten 
von Daniel Steiner’s 3W-Stadtlangenthal-Terror. Alle Schläger von mir wurden von Toni Lanz 
und Schöpfer Thomas von Daniel Steiner als Waffen bezeichnet in Gymhalle?! Vor 15 Jahren. 
Einige Kollegen hörten dies zu, als Toni Lanz dies sehr laut sagte in Gymhalle Langenthal an 
einem Matchabend Huttwil in Langenthal 

Ich wollte Jan von Daniel ( kenne ich nicht ) 's Rufmord heute den ganzen Tag nochmals der 
Polizei melden, beginne aber erst nächste Woche den weltweiten Verkauf des 
Handelsprodukts nach Steiners Strassengangs-Zerstörung per USB-Stick im Juni 2019. 

 

In Microsoft's GitHub's Ruffle(socket) überall auf allen 
Geräten der Welt (plus Android-OS, MACiOs 
iPhoneiOs, Windows, dort auch alle Smartphones ab 
September 2022) laufende Ruffleshop Rufflesafe und 
Rufflelight 50 Welthandelsprodukte der Firma A4Web 
Langenthaler.com 

A4Web Langenthaler.com ist Weltspitze im SSL2-NATO-Konsortium (im 80 Mio Bürgerinnen- 
und Bürger-Kundenbereich aller externen Mitarbeiter unter Microsoft's GitHub's 
Rufflesocket) aller Systeme der Welt. Ich bin kein direkter Mitarbeiter von Microsoft. Meine 
Fabrik 2 ist aber einziger E-Commerce-Anbieter im Bereich Ruffle-Socket SSL2 und ist jetzt 
Weltspitze im SSL2-Sicherheitsbereich! Daher: Ruffleshop is the world-safest E-Commerce 
and runs on all smartphones. 

./. 

 



 

Rund 80 Mio Interessierte im GitHub können sich für Kauf des Ruffleshops bald melden, um 
nur eine Zahl mal zu nennen, wer alles interessiert ist. Schweiz hat hingegen nur 9 Mio 
Einwohner. Ein riesiges Potential an Interessierten liegt also rund um die Schweiz herum und 
in der Schweiz rund um die ETH-Webdesigner herum. Auf restliche abzüglich den 5000 von 
der ETH Zürich der Schweizer Einwohnerzahl von 9 Mio Bürgerinnen und Bürgern 
abgezogen. 

So was kauft man nicht sofort ein, da verstreichen immer viele Monate. Einige könnten diese 
Zeit aber vorher abkürzen und kaufen. Einziger Anbieter der Welt bin wahrscheinlich ich. 80 
Mio Kundenbereich sind um die Schweiz herum vorhanden! Und innerhalb der Schweiz 
Anzahl Einwohner abzüglich die rudimentären ETH-Webdesigner (nicht Druckerei-Buchwerk-
Hersteller wie ich aus der grafischen Branche Fachspezialisten wie ich herstammend) von 
etwa 5000 Personen im Bereich Informatik IT-Services Home-Offices-Services. 

Andreas Lützenberger 

 

 

So sah das alte Fabrikgebäude vorher aus, als Steiner es mittels Strassengangs noch nicht zerstört 
hatte. Vor 15 Jahren hiess es an einem Tischtennismatch von Langenthal gegen Huttwil vor meinen 
Kollegen in der Gymhalle in Langenthal: ich benutze meine 4 Schläger als Waffen, als es den Anpfiff 
zum Oberaargauer Liga-Derby2 gab, just als alle zuhörten. 

Andreas Lützenberger (ich) habe 6 Preprocessor-
Weltklasse-Produkte erschaffen 

«Ich sehe Unterschiede ganz gut, weil 5 Produkte in php und das 6. Produkt in As2-php etwas 
unterschiedlich aber der höchsten Qualität entsprechen» 

Bestimmend ob neuartig sicherer oder gängiger offener ist nicht der Unterschied von As2-php zu 
php. Sondern die Abfrage auf Smartphones ist die entscheidende Basis, was denn rudimentärer ist, 
etwa gerade im sichersten E-Commerce, wo es mit Ruffle-Socket keine Wolken-Konstruktionen mehr 
braucht für Shopping-Apps. Ruffleshops sind keine Apps. Sondern werden nie installiert und laufen 
auf allem. Auf Socket SSL2. Nachträglich per allen Operating-Systems überall SSL2-Standard 
geworden seit 24.12.22 auf jedem Gerät der Welt! Ohne Folgekosten und ohne Wartung und ohne 
Installationen und ohne Updates also. 
       Logins, Kreditlogins und Formularfelder auf Smartphones sind mit dortigen kleiner Tastatur 
schwierig mit den Fingern zu tippen. Beim Ruffleshop hingegen ist alles behinderten-gerecht. 

 



«Phantomas Daniel Steiner» (www.prä.ch – neue TV-Zeitung von 

gestern neu wieder mit TV-Serie Phantomas) 
Phantombild 2007 Nationalfest mit Daniel Steiner im Schoren (höher gelegenes Quartier Langenthal) 
(kenne ich nicht – könnte einer auf dem von mir stammenden Foto unten sein – gehört mit Glatze) 

 


